

to communications on questions within the competence of the Council and of the non-governmental organizations concerned.

455 (XIV). Application of the Headquarters Agreement to representatives of non-governmental organizations (General Assembly resolution 606 (VI))

Resolution of 25 June 1952¹⁰⁷

The Economic and Social Council,

Having considered that the General Assembly, in resolution 606 (VI), "authorizes the Secretary-General, upon the request of the Economic and Social Council or its Committee on Non-Governmental Organizations, to make arrangements to enable the representative designated by any non-governmental organization having consultative status to attend public meetings of the General Assembly whenever economic and social matters are discussed which are within the competence of the Council and of the organization concerned",

Requests the Secretary-General to invite each such organization in categories A and B to send its representative to attend public meetings of the General Assembly at which economic and social matters within its competence are discussed.

munications touchant des questions qui sont du ressort du Conseil et des organisations non gouvernementales intéressées.

455 (XIV). Application de l'Accord relatif au siège de l'Organisation en ce qui concerne les représentants d'organisations non gouvernementales (résolution 606 (VI) de l'Assemblée générale)

Résolution du 25 juin 1952¹⁰⁷

Le Conseil économique et social,

Rappelant que l'Assemblée générale, dans sa résolution 606 (VI), "autorise le Secrétaire général à prendre, sur la demande du Conseil économique et social ou de son Comité chargé des organisations non gouvernementales, les dispositions permettant au représentant désigné par une organisation non gouvernementale dotée du statut consultatif d'assister aux séances publiques de l'Assemblée générale lorsque y seront discutés des problèmes économiques et sociaux de la compétence du Conseil et de l'organisation intéressée",

Prie le Secrétaire général d'inviter chaque organisation des catégories A et B à envoyer son représentant qui assisterait aux séances publiques de l'Assemblée générale lorsque y seraient discutés des problèmes économiques et sociaux de la compétence de l'organisation intéressée.

456 (XIV). Amendments to the rules of procedure of the Economic and Social Council

Resolutions of 22 and 29 July 1952¹⁰⁸

A

Resolution of 29 July 1952

The Economic and Social Council,

Having considered the report of its Working Party on the revision of the rules of procedure of the Council (E/2255 and Add.1),

1. *Adopts* the revised rules of procedure annexed to this resolution; and

2. *Decides* that they will come into force at the end of the current sittings of the Council.

ANNEX

TEXT OF THE RULES OF PROCEDURE REVISED BY THE COUNCIL AT ITS FOURTEENTH SESSION

Note:

1. Only the rules which have been changed or amended by the Council are given in this annex. For purposes of convenience the new numbers of the former rules (E/1662) have been indicated in square brackets. The rules which have not been amended or re-numbered are not listed here.

456 (XIV). Modification du règlement intérieur du Conseil économique et social

Résolutions des 22 et 29 juillet 1952¹⁰⁸

A

Résolution du 29 juillet 1952

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné le rapport de son Groupe de travail du règlement intérieur (E/2255 et Add.1),

1. *Adopte* les articles revisés joints en annexe à la présente résolution;

2. *Décide* qu'ils entreront en vigueur à la fin des séances actuelles du Conseil.

ANNEXE

TEXTE DES ARTICLES DU RÈGLEMENT INTÉRIEUR MODIFIÉS PAR LE CONSEIL À SA QUATORZIÈME SESSION

Notes:

1. La présente annexe ne reproduit que les articles modifiés ou amendés par le Conseil. Pour faciliter la tâche du lecteur, les nouveaux numéros des anciens articles (E/1662) sont indiqués entre crochets. Les articles qui n'ont pas été amendés ou renumérotés ne figurent pas dans ce texte ci-dessus.

¹⁰⁷ See documents E/2280 and E/SR.619.

¹⁰⁸ See documents E/2326, E/L.437 and E/SR.654 and 664.

¹⁰⁷ Voir les documents E/2280 et E/SR.619.

¹⁰⁸ Voir les documents E/2326, E/L.437 et E/SR.654 et 664.